
PROTOKÓŁ Nr XXII/2015 

 
z obrad XXII sesji Rady Gminy w Grębocicach, 

która odbyła się 29 grudnia 2015 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Grębocice  
 

Godzina rozpoczęcia sesji 11.30, godzina zakończenia 12.00 

Na ogólną liczbę 15 radnych obecnych na sesji było 15 radnych. 

 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

- Wójt Gminy Grębocice Pan Roman Jabłoński, 

- Skarbnik Gminy Grębocice Pani Barbara Jurcewicz 

-    sołtysi wsi 

-    kierownicy i dyrektorzy jednostek organizacyjnych Gminy Grębocice 

 

Listy osób uczestniczących w sesji stanowią załącznik do protokołu 

 

ZAŁ. Nr 1, 2,3 

 

CZĘŚĆ PIERWSZA 
SPRAWY REGULAMINOWE 

 

Ad. 1) 

Otwarcie sesji i powitanie 

 

Przewodniczący Rady Gminy w Grębocicach Pan Tadeusz Kuzara dokonał otwarcia XXII 

sesji Rady Gminy w Grębocicach oraz powitał radnych i zaproszonych gości.  
 

Ad. 2) 

Stwierdzenie prawomocności obrad 

 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący obrad stwierdził, że w sesji aktualnie 

uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi 

quorum do podejmowania prawomocnych decyzji. 

 

Zgłoszenie uwag i poprawek do porządku obrad 
Przewodniczący przedstawił porządek obrad. 
Radni nie wnieśli uwag i jednogłośnie przyjęli porządek obrad.  

 

Porządek obrad: 

 
1. Otwarcie sesji Rady Gminy w Grębocicach. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Gminy odbytej 5 listopada 2015 r.  

4. Podsumowanie roku budżetowego 2015 przez Wójta Gminy Grębocice.   

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a/ zmian budżetu Gminy Grębocice na rok 2015, 

b/ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2015. 

 



6. Wnioski i interpelacje radnych oraz sołtysów. 

7. Sprawy różne.   

8. Zamkniecie obrad sesji.  

 

CZĘŚĆ DRUGA 
OBRADY 

 

Ad. 3) 

Sprawozdanie Wójta  Gminy Grębocice z okresu między sesjami.   

 

Wójt Gminy Grębocice podsumował rok 2015. Przedstawił inwestycje , które w ciągu roku 

udało się zakończyć. Przykładem była inwestycja termomodernizacji Szkoły Podstawowej      

w Grębocicach. Opracowano wiele projektów jakich jak termomodernizacja SP Rzeczyca i 

WOK Krzydłowice, droga na ul. Wspólnej w Grębocicach, droga w Obiszowie, w Ogorzelcu, 

w Grodowcu, w Trzęsowie, w Starej Rzece, ul. Kościelna w Grębocicach. Ruszyła budowa 

placu zabaw w Grębocicach. Wymiana wiat przystankowych, doświetlanie ulic. Przebudowa 

Urzędu Gminy Grębocice.  

Wójt Gminy dodał, że zostały podpisane porozumienia z KGHM na kwotę 6 mil, które 

zostanie skierowane na drogi w m. Obiszów, Kwielice i Ogorzelec oraz porozumienie na 

kwotę 300 tys. zł  na rok 2015 i 100 tys. zł na rok 2016.  

Wójt podziękował za trafne decyzje podejmowane przez Radę Gminy bez sporów i kłótni.  

Dodał, że  zaangażowanie pracowników Urzędu Gminy jest duże co widać po efektach pracy. 

Podziękował sołtysom za pomoc i pracę w 2015 r.  

 

 

Ad. 4) Podjęcie uchwał: 

 

a) Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Grębocice na rok 2015. 

 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał w/w projekt uchwały. Poinformował, że projekt 

uchwały został pozytywnie zaopiniowany na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady 

Gminy.  W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. W wyniku głosowania jawnego, uchwałę podjęto jednogłośnie 15 głosami „za”. 

 

Uchwała nr XXII/90/2015 stanowi zał. nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

b) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 

roku budżetowego 2015 

 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał w/w projekt uchwały. Poinformował, że projekt 

uchwały został pozytywnie zaopiniowany na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady 

Gminy.  W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. W wyniku głosowania jawnego, uchwałę podjęto jednogłośnie 15 głosami „za”. 

 

Uchwała Nr XXII/91/2015  stanowi zał. nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

 

 

 

 



 

Ad. 5) 

Wnioski i interpelacje radnych oraz sołtysów 

 

Pani Anna Mirska złożyła wniosek o zamontowanie oznakowania dróg wjazdowych do Bucza 

od strony Czerńczycy i Retkowa ( bardzo ostre zakręty) oraz prosi o przeanalizowanie 

istniejącego oznakowania, gdyż jej zdaniem oznakowanie jest złe. Dodała, że jest potrzeba 

doświetlenia wjazdu do m. Czerńczyce od strony Pęcławia, oraz wnioskuje o wycięcie 

krzewów na boisku, które zasłaniają drogę i przystanek w Czerńczycy. 

 

Pan Marek Pakiet poprosił aby w roku 2016 ponownie złożyć wniosek do powiatu o budowę 

chodnika w m. Proszówek. 

 

Pan Henryk Wawrzyniak wnioskuje o doświetlenie chodnika koło posesji p. Janiszewskiej w 

m. Retków. 

 

Pan Rober Leszczyński podziękował Wójtowi  za zajęcie się sprawą rozwiązania braku 

świetlicy wiejskiej w Świninie.  

  

 

Ad. 6) Sprawy różne 

 

Brak. 

 

Ad. 8) 

Zakończenie obrad 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Pan Tadeusz Kuzara 

zamknął obrady XXII zwyczajnej sesji Rady Gminy Grębocice.  

 

 

Protokołował: 

Daniel Czajkowski  

                                                                                              Przewodniczący Rady Gminy 

                                                                                                           Tadeusz Kuzara  

 


